
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-15/2017 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 19. 12. 2017 ve 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Hojka, Kaplan, Coufalová, Hráský, Panská, 

Jebavý, Jelen Dvorský, Novotná, Pokorná, Malá, Harbichová 

Studentská komora (s): Ižovská, Bujnovský, Pecinová 

Omluveni: Zahálka (a), Omcirk (s), Brtník (s), Anděrová (s) 

Nepřítomní: Thiel (s) 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Petr, Bunc, Vindušková 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Heller seznámil přítomné s programem zasedání. Senátorka 

Novotná požádala, aby na zasedání proběhla diskuse k akreditacím. Senátorka Coufalová 

navrhla tuto diskusi otevřít v bodu Různé a nedoplňovat tedy samostatný bod do programu. 

Senátor Hojka uvedl, že studijní komise akreditace projednala a připomínkovala a dle jeho 

názoru by to jako samostatný bod mělo být zařazeno do programu. Hlasování o zařazení 

samostatného bodu do programu: 2 hlasy pro. Hlasování o zmínění problematiky akreditací 

v bodu Různé: 10 hlasů pro 

Hlasování o programu zasedání: (13-1-0) 

 

Usnesení 01/12/2017: AS UK FTVS schválil program zasedání 19. 12. 2017. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 21. 11. 2017 

Předseda AS UK FTVS Heller přednesl návrh zápisu z řádného zasedání dne 21. 11. 2017.  

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 21. 11. 2017: (14-0-0). 

Usnesení 02/12/2017: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 21. 11. 2017. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o zasedání Centra sportovních aktivit zdravotně postižených studentů 

Univerzity Karlovy. Dále byl diskutován pronájem s přírodovědeckou fakultou. Od 25. 5. 

2018 musí být zahájena ochrana osobních údajů na UK. Proběhla konference univerzit 3. 

věku, UK FTVS zastupovala dr. Prajerová. Získali jsme projekty UNCE a PRIMUS. Byla 



podána žádost o habilitaci Mgr. Michala Šteffla, Ph.D. Úspěšně proběhlo profesorské 

jmenovací na UK doc. Ing. Františka Zahálky, Ph.D. Na fakultě je poničená střecha, bude 

třeba udělat opravu. Došlo ke změně v projektu protipovodňové stěny v Tróji. Dále děkanka 

informovala o náležitostech souvisících s akreditacemi. Proběhla diskuse o akreditaci 

Ochrany obyvatelstva. Proděkan Petr uvedl, že na schůzce v září 2016 se stanovilo, o které 

akreditace bude fakulta usilovat a Ochrana obyvatelstva tam zmíněna nebyla i z toho 

důvodu, že nemá dostatečné personální zajištění. Proděkanka Vindušková přiblížila 

okolnosti projednávání koncepce akreditací. Požádala děkanku o svolání mimořádného 

senátu, aby se akreditace projednaly akademickým senátem UK FTVS a včas zaslaly 

k projednání na vědeckou radu. Děkanka uvedla, že se jedná o dvanáct návrhů akreditací – 6 

bakalářských a 6 magisterských. Zdůraznila, že jde o to se shodnout na základních 

koncepcích, detaily se dají upravit posléze. Uvedla, že bude chtít po všech garantech přesné 

personální zajištění, neboť je třeba si ujasnit finanční náročnost jednotlivých akreditací. 

Byla zmíněna efektivita specializací, kdy bylo zjištěno, že v průměru začne se specializací 

40 studentů, ale zakončí ji jen 0,3 studenta ročně a průměrně každý student studuje 2,5 

specializace, přičemž ale téměř všichni studenti končí jako běžní absolventi bez 

specializace. Je tedy třeba se zamyslet nad koncepcemi akreditací. Akreditace musí projít 

schválením vědecké rady UK FTVS a dále postupují na vědeckou radu univerzity. Ta může 

být v nadcházejícím období zahlcena akreditacemi i z jiných fakult a proto je třeba 

projednané akreditace zaslat co nejdříve. Děkanka tedy požádala o zaslání připomínek 

k akreditacím do 31.12. 2017. Senátor Hojka navrhl zaslat připomínky garantům a 

zpracovatelům studijních programů a v kopii proděkance Vinduškové. Děkanka požádala o 

svolání mimořádného zasedání AS UK FTVS a to na datum 9. 1. 2018 v 13:30. 

Předseda Heller se zeptal na pronájem chaty Muldy a sauny. Děkanka odpověděla, že na 

horskou chatu Mulda se našel správce a to na 5 let. Co se týká sauny, tak zde je situace 

složitější, zatím se nedaří najít provozovatele. Senátorka Malá uvedla situaci, že garant 

předmětu toto garantování odmítl a zeptala se, jak toto řešit. Děkanka uvedla, že zde je třeba 

prodiskutovat důvody. Proběhla diskuse ohledně akreditací. 

 

4. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studia 

Proděkan Bunc uvedl, že tento materiál byl prodiskutován na studijní komisi. Předseda 

studijní komise Hojka zmínil, že do dokumentu byly zapracovány připomínky a je komisí 

doporučen ke schválení. 

Hlasování o Podmínkách přijímacího řízení do doktorského studia: (15-0-0) 

 



Usnesení 03/12/2017: AS UK FTVS schválil Podmínky přijímacího řízení do doktorského 

studia. 

 

5. Pravidla pro organizaci rigorózní zkoušky 

Studijní komise uvedla, že i tento materiál byl prodiskutován na zasedání a doporučen ke 

schválení. 

Hlasování o Pravidlech pro organizaci rigorózní zkoušky: (15-0-0) 

Usnesení 04/12/2017: AS UK FTVS schválil Pravidla pro organizaci rigorózní zkoušky. 

 

6. Informace o smírném řešení nedoplatku bufetu 

Předseda AS UK FTVS Heller přiblížil došlý dopis. Uvedl, že se dotazoval tajemníka a ten 

se vyjádřil, že toto nespadá do agendy AS UK FTVS. Proděkan Petr zmínil, že je na obzoru 

zájemce provozující řetězec, který by možná byl ochotný závazky převzít. Senátor Jelen 

uvedl, že se k tomuto sešla ekonomická komise, ale neví podmínky smlouvy a možnosti 

případného převzetí jiným zájemcem. Předseda legislativní komise Kaplan uvedl, že toto je 

záležitost řešící zástupce fakulty v podobě tajemníka a nájemce. Děkanka uvedla, že tento 

dopis vedení fakulty nedostalo. Proděkan Petr uvedl, že současný nájemce se snažil získat 

dotace, které dostává menza, což se jim ale nepodařilo. Řešení tohoto problému v této fázi 

nespadá do agendy AS UK FTVS. 

 

7. Různé 

Předseda Heller informoval o přípisu z AS UK ohledně 12 univerzitních dokumentů, ke 

kterým se máme vyjádřit. Předseda Heller navrhnul pročtení materiálů svěřit legislativní 

komisi. Předseda legislativní komise Kaplan uvedl, že legislativní komise tedy materiály 

projedná. Přítomní s tímto postupem souhlasili.  

Předseda studijní komise Hojka informoval, že proběhla schůzka studijní komise ohledně 

akreditací a vzešly z toho připomínky k jednotlivým studijním programům. Proběhla 

diskuse k akreditacím. 

Děkanka se dotázala, zda se bude dělat nová smlouva s vojenskou tělovýchovou. 

Proděkanka Vindušková uvedla, že ano, bude se podepisovat nová smlouva. Na mimořádné 

zasedání UK FTVS by měli být pozváni garanti jednotlivých studijních programů. 

Senátorka Novotná se zeptala, zda je ve studijním řádu uvedeno to, že přednášky nejsou 

povinné. Senátor Hojka uvedl, že do anotace předmětu je možno uvést, že je vyžadována 

docházka na přednášky. Předseda Heller se zeptal, zda je stanoveno, jestli zkouška má být 



ústní nebo písemná. Toto není určené. Proděkan Petr informoval, že na fakultě bude školení 

na nový systém od UK. 

Předseda Heller zopakoval termín mimořádného zasedání svolané na žádost děkanky a to na 

9. 1. 2018 od 13:30. 

Na závěr předseda Heller popřál všem hezké svátky. 

 

Zapsala: Coufalová  

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

       Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

 doc. PhDr. Miroslav Petr, Ph.D. 

 prof. Ing. Václav Bunc, CSc. 

 PaedDr. Jitka Vindušková. CSc. 


